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Referat fra styremøte i Flaskebekk vel 

21.10.2019 

Kl  1900 – 2130 

Sted  hjemme hos Hege 

 

Tilstedeværende: 

Leder - Fredrik Meltzer, Kasserer - Jan Capjon, Styremedlem - Torunn Vigmostad Steinhaug, 
Styremedlem - Hege Holm 

Fraværende 

Stine Christiansen Homstvedt 

 

Sak 5.1 Referat fra forrige styremøte 22.08.19 
- Godkjent (109 medlemmer korrigert for) 

 
Sak 5.2 Badeflåte - innstilling fra Strandprommenadelaget. 

- Badeflåte er tatt opp og flåten er i dårlig forfatning 
- Strandpromenadelaget fastholder at badeflåten er deres ansvar og ønsker å ha en 

badeflåte.  De vil utrede om hvordan man kan fortsette å ha en badeflåte og hvordan 
dette praktisk og økonomisk kan la seg gjøre i fremtiden uten å være avhengig av 
assistanse for å trekke den opp på land.  Dette blir gjort innen «sesongen 2020» 

 
Sak 5.3 Mineos målestasjon og fakturering  

- FBV kan fakturere Mineos for 5.000 pr år leie av plassen.  FBV kan fakturere for 2019 
og 2020 i januar.  Jan følger opp saken og sørger for fakturering. 

 
Sak 5.4 Corncake arr. 2020 og varsling - email fra Tore Henning 

- FBV stiller seg positive til å bistå med varsling om stenging av Flaskebekkveien 8. mai 
2020 i forbindelse med arrangementet.   

 
Sak 5.5 Lille juleaften  

- FBV ønsker arrangement på Lille Julaften 
- Hege leder komiteen (som også inkluderer Jan og Fredrik) og tar ansvar for 

pepperkaker, gløgg og pakker. 
- Fredrik tar kontakt med Stephanie angående julenissedrakt og sjekker ut omsying av 

nissedrakt 
 
Sak 5.6 Evaluering/debrief Flaskebekk Vel 125, inkl. Økonomisk status. 

- Vellykket jubileumsfeiring 
- Overskudd ligger på mellom 5-7000 og vil bli overført til FBV´s konto.  Sluttoppgjør 

utarbeides av Torunn Steinhaug innen utgangen av November.  
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Sak 5.7. Flaskebar status – Hege 

- Hege er ansvarlig i denne sesongen. Erfaring tilsier at August er for tidlig å starte..  
September ble droppet pga jubileumsfeiring.  I oktober var det ca 10 personer. Det er 
lagt planer for november og desember.  Hege jobber videre med 2020. 

o 8. Januar (Fredrik) 
o 5. Februar (Jan) 
o 4. Mars 
o 1. April (Hege og Torunn) 
o 6. Mai 

 
Sak 5.8 Oppdatering om møte med kommunen ang Hebereiendommene 

- Møte gjennomført mellom Henriette Toverud, Fredrik Meltzer og Trygve Steinert 
(FBV).   

o FBV ønsket å få hjelp til varsling i forbindelse med byggesaker i tilknytning til 
velets eiendom.  I fremtiden vil dette gjøres via Altinn og vil således være 
sikret varsling   

o FBV ønsket også å få avklart hvor mye av Strandpromenaden som Velet eier 
og om det er andre som hevder å ha eierinteresser på Strandpromenaden. 
Nesodden Kommune har bekreftet at de er villig til å hjelpe til med dette ved 
å sjekk grunnboka og målebrev.  De informerer i november om tidspunkt for 
oppstart av jobben.  
 

Sak 5.9 Flaskebekk Vannverk 
- Kontraktsforslag er sendt til Tyreng og bankkonto og organisasjonsnummer er 

opprettet 
- 90% av registrerte abonnenter i Flaskebekk området har betalt abonnementsavgift 

for 2019. 
 
Sak 5.10. Fartsdumper i Vardeveien og merking - email fra Hanne Lund 

- FBV vil ta dette videre med Vardeveien og Torvbakken veilag v/Øystein Kvalnes 
 
Sak 5.11 Avklaring av ansvar og økonomi for Strandpromenadelaget og Fiskesalgslaget 

- Fiskesalgslaget anser sitt ansvarsområde som vedlikehold av Søndre Brygge, 
badetrappa og bryggehus. 

- Strandpromenadelaget anser sitt ansvarsområde som vedlikehold av 
Strandpromenaden. Kontoen til Strandpromenadelaget forvaltes av Styret i FBV. 

- FBV ved Fredrik vil lage et utkast til formalisering av ansvar for 
Strandpromenadelaget og Fiskesalgslaget.  
 

Sak 5.12 Status reguleringsplan 
- Orientering ble gjort av Merete Varøystrand som var invitert til møtet.  Styret tok 

orienteringen til etterretning.  
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Sak 5.13 Eventuelt 

- Per dags dato er det 113 medlemmer i FBV er registrert. 
- Strøsand i sandkasser. 

o Jan følger opp etterfylling av sandkasser. 
o Styremedlemmene sjekker behov for sand i sine nærområder 

- Kajakkstillas:  det har kommet spørsmål om dette.  Stillaset skal fjernes 
- Stilletider: det har kommet inn spørsmål om stilletider.  FBV legger ut informasjon og 

«minner om helgedagsfred». 
- Økonomisk status ved Jan Capjon; 

o 53.000 på konto 
- Møte i Nesodden Velforbund er 13. november 

o Fredrik deltar 
- Neste styremøte er planlagt til onsdag 15. januar 2020 kl. 18.00. 

 
 
 
Torunn Vigmostad Steinhaug (referent) 
 


